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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
28 grudnia 2010 roku 

godz.1400 

 

PROTOKÓŁ NR   III  / 10 
 

Ad. 1 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji  stwierdzając prawomocność 
obrad, na sesję przybyło 14 radnych ; nieobecny radny Krystian Placzek. 
 
Radny Krystian Placzek wszedł na salę obrad o godz.14

03 
. 

  
Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść przedłożonych radnym pism: 
      WNIOSEK  Wójta Gminy z dnia 27.12.2010r. w sprawie zmian w porządku obrad…… 

AUTOPOPRAWKA do projektu uchwały budżetowej i projektu uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej    (załączniki do protokołu). 

Wójt Gminy Anna Iskała wyjaśniła ,że nie są to żadne istotne zmiany w podatkach ,należy dostosować 
treść uchwał do brzmienia ustawowego ; skarbnik gminy Katarzyna Paszenda wyjaśniła ,że 
autopoprawka do budżetu wynika z wniosku o dokonanie zmian w Gminnym Programie 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok, środki nie mogą być przeznaczane na inny cel 
, ponadto zmienia się klasyfikacja budżetowa , dane będą aktualizowane na bieżąco. 
Nie zgłoszono żadnych pytań. 
 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła zmiany w porządku obrad , 
który przedstawia się następująco. 
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie Protokołu Nr  I  / 10 i  Nr II /10   z poprzednich sesji . 
3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesyjnym. 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 

wykonania uchwał Rady Gminy . 
5. PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia STATUTU GMINY NĘDZA ; 
2) zmieniająca uchwałę Nr XLII/344/09 Rady Gminy w Nędzy z dnia 26.10.2009r.w sprawie ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowych dla ZWiUK w Nędzy na 2010 rok ; 
3) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2010 Gminy Nędza Nr XLV/371/10 z dnia 4.01.2010r 
4) WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY NĘDZA ;  

 Uchwała nr 4100/IV/189/2010 z dnia 6.12.2010r. IV Składu Orzekającego  RIO w Katowicach  
w sprawie opinii  

        o przedłożonym przez WG Nędza projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej ; 

5) UCHWAŁY BUDŻETOWEJ NA 2011 ROK GMINY NĘDZA; 

 Uchwała nr 4100/IV/187/2010 z dnia 6.12.2010r. IV Składu Orzekającego  RIO w Katowicach  
w sprawie opinii  

        o przedłożonym przez WG Nędza projekcie uchwały budżetowej na 2011 rok wraz z 
uzasadnieniem i  
        materiałami informacyjnymi ; 

 Uchwała nr 4100/IV/188/2010 z dnia 6.12.2010r. IV Składu Orzekającego  RIO w Katowicach  
w sprawie opinii  

        o możliwości sfinansowania deficytu w kwocie 2 676 198 zł przedstawionego w projekcie 
uchwały budżetowej  
       na 2011 rok Gminy Nędza ; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości na 2011 rok; 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy w wymiarach podatkowych . 

6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
8.  ZAMKNIĘCIE SESJI . 
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Ad. 2 
Do Protokołu Nr I/10 i Nr II/10 radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) zatwierdziła  

 Protokół Nr I / 10  

 Protokół Nr II /10  
 
Ad. 3 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła poinformował ,że pełni cotygodniowy dyżur w Urzędzie Gminy 
Nędza w każdy wtorek od godz.14

00
 do godz.15

30 
. 

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść „Sprawozdania Wójta Gminy ..(zał. do Protokołu). 
Radna Renata Bienia zapytała o wizytę u Wojewody Śląskiego; Wójt Gminy odpowiedziała ,że sprawa 
dotyczy basenu w Szymocicach ,Gmina otrzymała teren na realizację zadań statutowych , 
wydzierżawienie terenu osobie trzeciej nastąpiło z poważnym naruszeniem prawa , jest uchwała z 
poprzedniej kadencji o sprzedaży terenu w drodze przetargu , ale może się okazać ,że te środki trzeba 
zwracać Wojewodzie , 31 grudnia kończy się umowa dzierżawy, służby Wojewody zarzucają Gminie 
nieuczciwość , zaś dzierżawca pan Makulik rozważa taką możliwość, aby zwrócić się do Gminy o 
zwrot nakładów tam poczynionych ,na co Gminy zupełnie nie stać , Gmina nie jest w stanie upilnować 
terenu czy majątku na tym terenie , więc jeszcze raz w czwartek odbędzie się spotkanie , wszystko ma 
być w piśmie bardzo dokładnie opisane; Przewodniczący RG Gerard Przybyła powiedział ,że zwrot 
środków ze sprzedaży to nie problem ,ale co będzie gdy okaże się ,że Wojewoda chce więcej ;Wójt 
Gminy powiedziała ,że wycena terenu została już wykonana .  
 
Ad. 5 
 

1) Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść projektu uchwały ,stwierdzając ,że jest to 
pierwsza poprawka wniesiona przez doraźną Komisję , proponuje się nowe nazwy dla Komisji 
,ich zakres zostanie ustalony odrębnymi uchwałami ,ponadto Protokół z sesji ,która jest 
nagrywana nie musi być tak szczegółowy ,powinien zawierać najistotniejsze rzeczy , będą 
kolejne zmiany w Statucie po nowym roku ; radny Jan Francus zapytał ,czy zapis w § 51 pkt 8 
nie będzie wykorzystywany przez radnych i utrudniać pracy; radca prawny dr Józef Waligóra 
powiedział ,że ten przepis jest chyba niepotrzebny ,ktoś może zgłaszać kolejne uwagi 
,dywagacje, wnioski, gdy projekt uchwały zostaje przegłosowany i uchwała przyjęta to wtedy 
jest to rzecz „święta” ,proponuje ten zapis skreślić ;radny Gerard Przybyła powiedział ,że jeżeli 
jako radni zażyczymy sobie ,aby coś zapisać to zostanie to odnotowane w Protokole; radna 
Renata Bienia powiedziała ,ze taka możliwość została zapisana w pkt 6 ;radny Jan Francus 
zgłosił wniosek formalny: wykreślić w projekcie uchwały zapis w pkt 8 ; Rada Gminy przy 15 
głosujących ,12 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi się wniosek 
przyjęła. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za (jednogłośnie)  przyjęła Uchwałę Nr III / 11 /10 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia STATUTU GMINY NĘDZA . 
 
 

2) Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść projektu uchwały ; skarbnik gminy 
wyjaśniła, że w tym roku jest duża ilość zleceń  przy odśnieżaniu , więc zwiększa się o 30 
roboczogodziny ; radny Julian Skwierczyński stwierdził ,że budżet jest ciągle poprawiany , 
skąd biorą się środki , zapytał , czy  Zakład Wodociągów i Usług Komunalnych ma podpisaną 
umowę na odśnieżanie i czy w tym zakresie kalkulacja nie jest zastanawiająca, podaje się 
roboczogodziny ,a nie przestrzeń do odśnieżania ,stawka za m²  to podstawa rozliczania, 
zapytał ,czy ktoś ocenił prawidłowość przedłożonej kalkulacji , złożył pisemne zapytanie w tej 
sprawie i oczekuje pisemnej odpowiedzi; skarbnik gminy potwierdziła ,że samorządowa 
jednostka organizacyjna otrzymuje zlecenia poprzez stawki dotacji przedmiotowej ,na to jest 
uchwała ,nie ma możliwości ,aby płacić to bezpośrednio z budżetu ,jest zatwierdzana 
corocznie kalkulacja robót ,stawki są zatwierdzane uchwałą; Wiceprzewodniczący RG 
Krystian Okręt powiedział ,że skoro kwestionuje się roboczogodziny ,to jak by wyglądało 
rozliczanie wg metrów: grubość śniegu  ,szerokość chodnika ,jak to skalkulować; 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła powiedział ,że żadna instytucja nie rozlicza się na 
podstawie m²,zawsze są to roboczogodziny ,można tak tylko wyliczyć powierzchnię dachów 
,ale inne nie; radny Jan Francus dodał ,że stawki w innych Gminach są jeszcze wyższe ; 
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radny Julian Skwierczyński przekazał pismo Przewodniczącemu RG ; Wójt Gminy powiedziała 
,że nie ma dualizmu , przy odśnieżaniu placu wokół UG pomagali pracownicy ,ale było to 
dzięki temu wykonane szybciej, mniej spalono paliwa , było dużo śniegu ,koparka pracowała 
¾ dnia ;radny Karol Kalemba zaproponował zakończenie dyskusji ,skoro jest to wszystko na 
piśmie; radny Henryk Postawka powiedział ,że już np. duże miasta –Łódź – nie mają środków 
na odśnieżanie ,nasze stawki nie są za wysokie, czy one dotyczą innych podmiotów-nie; 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła zamknął dyskusję . 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 14 głosami za, 1 głosem przeciwnym i 0 głosów wstrzymujących 
się przyjęła Uchwałę Nr III /12/10  zmieniającą Uchwałę Nr XLII/344/09 Rady Gminy Nędza z dnia 26 
października 2009r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Wodociągów i 
Usług Komunalnych w Nędzy na 2010 rok. 
 

3) Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść projektu uchwały ; skarbnik gminy 
powiedziała , że jest to tzw. czyszczenie starego budżetu , głównie dochodów ; radny Jan 
Francus zapytał ,czy te 8 tyś. zł na zakup pługu do odśnieżania zwiększa koszty usług, ile 
wydano na odśnieżanie; Wójt Gminy wyjaśniła ,że na terenie Gminy odśnieżają trzy Firmy: 
Ficoń, Czerny i Komor, jest protokół odśnieżania , który można otrzymać; radny Henryk 
Postawka powiedział ,że jeżeli Zakład otrzymuje środki w formie dotacji ,to może stosować ten 
sam przelicznik dla prywatnych ;Wójt Gminy potwierdziła ,że prywatne Firmy dostają niższe 
stawki ; radny Roman Marcol zapytał ,czy zlikwidowano dwa etaty; Wójt Gminy potwierdziła 
,że jeden etat zostaje; radny Julian Skwierczyński zapytał na co przeznaczono kwotę 5300zł w 
Ciechowicach; skarbnik gminy odpowiedziała ,że kwota 4200 zł zostanie przeznaczona na 
wykup gruntu pod oczyszczalnię ,jest to ta zaoszczędzona kwota po likwidacji jednego 
stanowiska; Wójt Gminy potwierdziła, jest to teraz bardzo wygodna droga dojazdowa do 
oczyszczalni, trzeba było tylko wykupić fragment  drogi ; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie) przyjęła Uchwałę Nr III / 13 /10 
zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2010 Gminy Nędza Nr XLV/371/10 z dnia 4 stycznia 2010 
roku . 
 

4) Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść projektu uchwały oraz opinie Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach ;skarbnik gminy wyjaśniła ,że uchwałę taką przygotowano 
po raz pierwszy ,wymaga tego nowa ustawa o finansach publicznych ,jest to planowanie 
strategiczne, wskaźniki zadłużenia Gminy są bardzo ważne,  odczytała treść przepisów w tym 
zakresie; radny Henryk Postawka zapytał  o wykaz przedsięwzięć ,poprzednio było to ujęte w 
WPI, czy każda zmiana będzie uwzględniana ; skarbnik gminy potwierdziła ,że od 2011 roku 
na każdej sesji może być przedkładana uchwała zmieniająca , budżet jest załącznikiem do 
PWF, na chwilę obecną można zwiększać liczbę zadań , ale wymaga to zmiany załączników –
zadania majątkowe i pozostałe; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za (jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr III / III / 14 /10  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza . 
 

5) Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść projektu uchwały oraz opinie Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach ;skarbnik gminy wyjaśniła , że na poprzedniej sesji 
szczegółowo omówiła uchwałę budżetową , pismem przekazanym radnym na sesji 
wyjaśniono wprowadzone zmiany ( zał. do Protokołu).; Wiceprzewodniczący RG Krystian 
Okręt zapytał o kogo chodzi w § 7 pkt 2  uchwały budżetowej ; skarbnik gminy wyjaśniła ,że 
zlikwidowano gminny fundusz ochrony środowiska , ale podmioty gospodarcze dalej rozliczają 
opłaty za korzystanie ze środowiska , część z tego wpływa bezpośrednio do budżetu gminy 
,ale zasada, że środki te wolno wydatkować tylko na cele określone w ustawie o ochronie 
środowiska pozostała bez zmian, podatnik sam oblicza jej wysokość na podstawie deklaracji; 
Wójt Gminy powiedziała ,że należy zwrócić uwagę na kwoty ,które dopłacamy do oświaty i 
pomocy społecznej; Przewodniczący RG powiedział ,że od przyszłego roku problemem w 
Gminie na pewno będzie oświata; Wójt Gminy wyjaśniła ,że za przedszkole do 5 godzin nikt 
nie płaci ,zajęcia te muszą być prowadzone za darmo , uchwałą wyliczono dopiero każdą 
godzinę dodatkowych zajęć; skarbnik gminy odczytała kwoty : oświata wydatki wg planu 
7 975 861,00 , subwencja to 5 358 717,00 dopłacamy z budżetu 2 772 642,00   pomoc 
społeczna wydatki wg planu  2 012 803,00 ,dotacje 1 469 811,00  ,dopłacamy z budżetu 
542 992,00zł  ; Wójt Gminy powiedziała ,że od września będzie 7%  podwyżka wynagrodzeń 
dla nauczycieli; Wiceprzewodniczący RG  Krystian Okręt zapytał w takim razie ,w jakim 
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kierunku pójdziemy ,czy będzie likwidacja szkół , oddziałów szkolnych ; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że wszystko należy przeanalizować ,zmiana wymaga teraz maksymalnego 
oszczędzania ,jako były nauczyciel nie zamierzam nikogo zwalniać ,ale może trzeba będzie 
łączyć szkoły ,  może dzieci z Szymocic wrócą do Gminy Nędza; radny Jan Francus zapytał 
,czy te planowane podwyżki są w subwencji oświatowej ;Wójt Gminy odpowiedziała ,że środki 
przekazane na pewno nie starczą ; radny Karol Kalemba zapytał ,czy kwota na ochronę 
przeciwpożarową jest wystarczająca; Wójt Gminy odpowiedziała ,że Gmina otrzymała 
dofinansowanie w wysokości 100 tyś. zł na likwidację skutków powodzi , ponadto mamy 
promesę, tych szkód nie było aż tak ogromnych ,na bieżącą działalność wystarczy na pewno 
środków ;skarbnik gminy potwierdziła ,że jest ich więcej na realizację zadań statutowych ; 
radny Karol Kalemba zapytał ,czy wydatki działu 921 obejmują i wynagrodzenia pracowników 
instytucji kultury ;Wójt Gminy potwierdziła ,że jest to kwota obejmująca całą działalność 
bieżącą ; radny Krystian Placzek zapytał ,czy ujęto kwotę na drogi dojazdowe do wałów ,tam 
gdzie w Łęgu osuwała się ziemia; radny Julian Skwierczyński dodał ,że dalej są położone 
płyty na tych osuwiskach ,zapytał czy jest w dziale 921 -92116 –biblioteki kwota 178 800,00 
nie zmieniająca się od kilku lat, dyrektor GBP przedstawiła potrzeby wraz z uzasadnieniem  
,czy takie pismo dotarło do UG, zwiększył się VAT na książki ,co będzie z tym ; Wójt Gminy 
potwierdziła ,że docierają pisma, jest zabezpieczenie potrzeb na obecną chwilę ; 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła zapytał ,czy biblioteka pozyskała środki zewnętrzne 
;Wójt Gminy odpowiedziała ,że żadnych , może tu wskazać szkołę – ile oni pozyskują ; radna 
Gizela Marondel powiedziała ,że  nie poda dokładnej kwoty ,ale wie jaki był nakład jej pracy; 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła zapytał o środki na kanalizację, co za to będzie 
zrobione; Wójt Gminy odpowiedziała ,że w styczniu będzie złożony wniosek do 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska , potrzebny jest 20% wkład własny ,reszta to 
dotacje po 40%  ;Przewodniczący RG Gerard Przybyła zapytał ,czy czynsz za lokale bilansuje 
się  w wydatkach ;Wójt Gminy odpowiedziała ,że są sprawy sądowe, zaległości są regularnie 
ściągane ,ale od 2011 roku trzeba podwyższyć czynsze ,teraz już są za niskie;  
Przewodniczący RG Gerard Przybyła zaproponował sprzedaż mieszkań ;Wójt Gminy 
potwierdziła ,że sprzedano Dom Nauczyciela i jest święty spokój; radny Henryk Postawka  
zapytał , które drogi będą remontowane; skarbnik gminy odpowiedziała ,że wymieniono cztery 
i ogłoszony zostanie przetarg; Wójt Gminy powiedziała , że nadal nie wyjaśniono do końca 
zasad dofinansowania do dróg transportu rolnego , nie ma wytycznych na 2011 rok; radny 
Roman Marcol zapytał ,czy już przekazano fragment ul. Leczniczej – tak będzie to robione w 
całości; radny Julian Skwierczyński zapytał o chodnik w Zawadzie Ks. w projekcie jest 50 tyś. 
na co to wystarczy; Wójt Gminy odpowiedziała , że Gmina nie może inwestować przy drodze 
wojewódzkiej , koszt to 1,5 mln zł ,nas będzie obciążał sam projekt i na to wystarczy środków,  
są nowe władze wojewódzkie, musimy czekać na nowe decyzje; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminny przy 15 głosujących , 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III /15/10 . 
 

6) Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść projektu uchwały ; skarbnik gminy 
powiedziała ,że zmiana ustawy dotyczy zakresu przedmiotu opodatkowania ,przedłożony 
projekt uchwały dostosowuje treść do obowiązujących przepisów ,nie zmienia się stawka 
podatkowa ,jest to też sprawa tylko techniczna; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr III /16 /10 
zmieniającą uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości na 2011 rok. 
 

7) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; skarbnik gminy powiedziała ,że 
dostosowano zapis w pkt 4 do obowiązującej treści wynikającej z ustawy; nie zgłoszono 
żadnych pytań . 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr III /17 /10 
zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy w wymiarach podatkowych.  
  
Ad.6 
 
Zgłoszone na poprzedniej sesji wnioski i interpelacje radnych zostały w całości wyjaśnione i 
wykonane. 
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Ad.7 
 
Wiceprzewodniczący RG  Krystian Okręt zwrócił się do obecnej na sali redaktor Nowin Raciborskich-
Eweliny Zemełki – stwierdzając m.in. że art. w ostatnim numerze  był bardzo nierzetelny ,już sam tytuł  
na pierwszej stronie wzbudzał emocje, a zapis na str.16 sugerował ,że podwyżka to aż 6 tyś. zł , te 
sprawy są bardzo delikatne , tytuł był prowokacyjny , to że z kieszeni podatnika  - a co z Policją, 
wojskiem ,aktorami ,nauczycielami –czy też tak można ,prosił o rzetelność ,inaczej przestanie czytać 
gazetę; Przewodniczący RG Gerard Przybyła potwierdził ,że inni wójtowie też otrzymali podwyżki , 
może za wyjątkiem burmistrz z Kuźni R. oni zarabiają porównywalnie ,lub więcej; radny Julian 
Skwierczyński zaproponował zwrócenie się z pismem do redakcji Gazety , gdyby artykułu nie 
sprostowano , wtedy można dyskutować; reaktor Ewelina Zemełka odpowiedziała ,że artykuł był 
rzetelny ; radny Jan Francus potwierdził ,że również dzwonił do Redakcji w tej sprawie. 
 
Radny Jan Francus: 

1) zapytał ,czy mieszkania w byłym Przedszkolu w Górkach Śl. zostały sprzedane ; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że nie pozwolił na to brak PZP , ponadto jest tam również do sprzedania 
atrakcyjna działka budowlana; 

2) wnioskował ,aby zabezpieczyć wystający kabel elektryczny na przejściu przez tory ,aby nie 
zdarzyło się nieszczęście. 

 
Radny Roman Marcol : 

1) zapytał o funkcjonowanie Agencji PKO w Urzędzie Gminy ;Wójt Gminy potwierdziła ,że 
Agencja przenosi się do Kuźni R.; na razie żaden bank nie jest zainteresowany ustawieniem 
bankomatu w Gminie ze względu na zbyt wysokie koszty;  

2) zapytał ,dlaczego na tabliczkach o atrakcjach w Gminie nie ma wymienionego Kościoła w 
Nędzy – ma już 100 lat, a inne młodsze, ten np. z Górek Śl. są  - Wójt Gminy odpowiedziała , 
że jest to system PSIAK, robiony przez Powiat ,w wykazie na pewno był Kościół z Nędzy , 
robił go pan Zagola ,ale widocznie mieli inne kryteria. 

 
Radny Krystian Placzek powiedział ,że należy pochwalić działania mieszkańców Zawady Ks. przy 
odśnieżaniu chodników ,są utrzymywane w idealnym stanie ; radny Jan Francus potwierdził ,że taka 
sytuacja jest też przy posesji pana Linka w Górkach Śl.   
 
Radny Julian Skwierczyński powiedział ,że złoży dwa pisma , treści nie odczyta, ale informuje co w 
nich zapisano: 

1) na parking w Zawadzie Ks. wjechał TIR , niszczy to nawierzchnię, konieczne są do ustawienia 
tam nowe znaki zakazu ; 

2) od pewnego okresu czasu po wsi błąka się pies- pomimo interwencji nikt nie przyjechał go 
złapać. 

 
Radny Karol Kalemba potwierdził ,że schronisko wystarczy zawiadomić, przyjeżdżają szybko ,tylko 
trzeba tego psa gdzieś umieścić do ich przyjazdu. 
 
Przewodniczący RG G. Przybyła zwrócił się do radnego Skwierzyńskiego z prośbą ,aby zamiast pisać 
pisma dzwonił do Urzędu ,sprawa będzie na pewno załatwiona . 
 
Radny Grzegorz Swoboda: 

1) wnioskował , aby zabezpieczyć środki na wybudowanie chodnika na ul. Jesionowej ,tam jest 
bardzo niebezpiecznie . 

Radny Henryk Postawka podziękował za nową wiatę w Górkach Śl. 
    
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad , nie ma więcej 
pytań i wniosków  zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 28 grudnia 2010 roku godz.16
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. 

 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołowała K. Tront 

 
 


